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 Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 38 
 
Rīgā, Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013 
2020. gada 20. augustā, pulksten 10:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Raimonds Graube, Laura Stepane. 
 
Uzaicināti: ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektors Toms Markss, BMX menedžeris Artis 
Ozols, BMX kluba “Mārupe” pārstāvis Guntis Ruskis.  
 
Padome sanākusi četru locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās sēdes protokola apstiprināšana – I. Japiņš. 
2. Biedrības "Mārupes BMX klubs" iesnieguma izskatīšana – G. Ruskis. 
3. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli jūlija mēnesī – A. Ozols. 
4. Ziņojums par LRF sadarbību ar Latvijas Sporta federāciju padomi valsts papildus finansējuma 
apguvē  – T. Markss. 
5. Par LRF izvirzītajiem kandidātiem darbam Latvijas Olimpiskās komitejas komisijās – 
T. Markss. 
6. Ziņojums par aizvadīto Latvijas čempionātu BMX riteņbraukšanā – A. Ozols. 
7. Ziņojums par Latvijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā pārcelšanu – T. Markss. 
8. Par LRF biedru kopsapulces – vēlēšanu norisi  – T. Markss. 
9. Par finansiāla atbalsta piešķiršanu Latvijas riteņbraucēja Vladimira Ribakova piemiņas vietas 
sakopšanai - I. Japiņš. 
 
1. Iepriekšējās sēdes protokola apstiprināšana – I. Japiņš. 
I. Japiņš aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 37 
apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 37 redakciju. 
 

2. Biedrības "Mārupes BMX klubs" iesnieguma izskatīšana – G. Ruskis. 
G. Ruskis iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar biedrības “Mārupes BMX klubs” 
sagatavoto un LRF padomei adresēto iesniegumu, kurā tiek aicināts izvērtēt “SMScredit.lv BMX 
čempionāta” galvenā tiesneša Normunda Taimu pieņemto lēmumu pēc B14 grupas sportista 
Edgara Regzdiņa pārstāves Ilonas Regzdiņas iesniegtās pretenzijas. G. Ruskis informē, ka 
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pretenzijā Ilona Regzdiņa aicinājusi izvērtēt diskvalifikācijas piešķiršanu B14 grupas sportistam 
Mikam Jankusam par strauju trajektorijas maiņu starta kalnā pirms pārsvara pār konkurentiem 
iegūšanas. G. Ruskis norāda, ka pēc šī manevra cieta un traumas guva vairāki sportisti. A. Ozols 
norāda, ka sacensību galvenais tiesnesis Normunds Taims sniedzis rakstisku atbildi uz izteikto 
pretenziju, kurā norāda, ka sportists Mikus Jankuss nav pārkāpis Starptautiskās Riteņbraukšanas 
savienības (UCI) BMX sacensību noteikumus, tādējādi diskvalifikācija nav piešķirama. Vienlaikus, 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par “Mārupes BMX klubs” iesniegumu un galvenā 
tiesneša Normunda Taima sagatavoto atbildes vēstuli izteiktajai pretenzijai. E. Dupats aicina G. 
Ruskim jautājumus un ierosinājumus par BMX  sacensību pieņemtajiem lēmumiem un to 
atbilstību UCI noteikumiem iesniegt izskatīšanai gaidāmajā BMX klubu padomē.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
Aicināt G. Ruskim jautājumus un ierosinājumus par BMX  sacensību pieņemtajiem lēmumiem un 
to atbilstību UCI noteikumiem iesniegt izskatīšanai BMX klubu padomē.  
 

3. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli jūlija mēnesī – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finansiālo stāvokli 2020. jūlija 
mēnesī. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF budžeta ieņēmumu un izdevumu 
pozīcijām. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu.  
 
4. Ziņojums par LRF sadarbību ar Latvijas Sporta federāciju padomi  valsts papildus 
finansējuma apguvē  – T. Markss. 
T. Markss informē, ka Latvijas Sporta federāciju padome (turpmāk – LSFP) informējusi par 
papildus valsts budžeta līdzekļu piešķiršanu LRF – EUR 40 407 apmērā –  ar mērķi mazināt 
vīrusa “Covid-19” krīzes radīto negatīvo seku ietekmi uz sporta nozari. T. Markss norāda, ka ir 
uzsākta sadarbība ar LSFP par līguma noslēgšanu finansējuma saņemšanai. T. Markss izsaka 
priekšlikumu par piešķirtā finansējuma iekšējo sadali lemt pēc līguma noslēgšanas ar LSFP. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par kārtību finansējuma saņemšanai, kā arī veicamajiem 
darbiem nākotnē, lai uzlabotu LRF aktivitāšu rādītājus, pēc kuriem tiek piešķirts valsts 
finansējums federāciju pamatdarbības daļēji nodrošināšanai.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
4.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
4.2. Uzdot LRF valdei sagatavot priekšlikumus piešķirtā valsts papildus finansējuma iekšējai 
sadalei. 
 
5. Par LRF izvirzītajiem kandidātiem darbam Latvijas Olimpiskās komitejas 
komisijās – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos, ka LRF darbam Latvijas Olimpiskās 
komitejas (Turpmāk – LOK) komisijās izvirzījusi divus kandidātus. Darbam LOK finanšu komisijā 
izvirzīts Edgars Dupats, bet  juridiskajā komisijā izvirzīts Aldons Vrubļevskis. T. Markss informē, 
ka šobrīd kā pilnvarotie LRF pārstāvji LOK apstiprināti – Igo Japiņs un Aldons Vrubļevskis. T. 
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Markss aicina padomes locekļus lemt par Igo Japiņa atsaukumu un Edgara Dupata 
apstiprināšanu kā pilnvaroto LRF pārstāvi LOK. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF 
pārstāvju izvirzīšanu darbam LOK komisijās.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
5.1. Atcelt Igo Japiņu kā pilnvaroto LRF pārstāvi Latvijas Olimpiskajā komitejā. 

5.2. Apstiprināt Edgaru Dupatu kā pilnvaroto LRF pārstāvi Latvijas Olimpiskajā komitejā. 

 
6. Ziņojums par aizvadīto Latvijas čempionātu BMX riteņbraukšanā – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par Ventspilī aizvadīto Latvijas čempionātu 
BMX riteņbraukšanā. A. Ozols informē, ka sacensībās tika sasniegts jauns čempionāta dalībnieku 
skaita rekords. A. Ozols izceļ veiksmīgo sadarbību ar sporta skolas “Spars” vadību sacensību 
organizēšanā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sacensību norisi. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu.  
 
7. Ziņojums par Latvijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā pārcelšanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par aktuālo situāciju Latvijas čempionāta 
šosejas riteņbraukšanā norisē. T. Markss norāda, ka pēc 10 Latvijas vadošo jauniešu un junioru 
grupu šosejas riteņbraucēju saslimšanas ar vīrusu “Covid – 19”, tika pieņemts lēmums atcelt 
plānoto čempionāt norisi Lietuvā. T. Markss norāda, ka individuālā brauciena sacensību norise 
tiek plānota 26. augustā Rīgā un 12. septembrī Smiltenē. Tikmēr grupas brauciena sacensību 
norise plānota 30. augustā Dobelē un 6. septembrī Siguldā. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par Latvijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā norises iespējām. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
8. Par LRF biedru kopsapulces – vēlēšanu norisi  – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par gaidāmo biedru sapulci – vēlēšanām. T. 
Markss izsaka priekšlikumu kā LRF biedru kopsapulces – vēlēšanu norises datumu noteikt 2020. 
gada 23. oktobri. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par veicamajiem darbiem LRF biedru 
kopsapulces – vēlēšanu organizēšanā un biedru informēšanā. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
8.1. Apstiprināt LRF biedru kopsapulces – vēlēšanu norisi 2020. gada 23. oktobrī. 
8.2. Uzdot T. Marksam LRF statūtos noteiktajā kārtībā informēt biedrus par LRF biedru 
kopsapulces – vēlēšanu norisi, nosūtot informāciju biedriem uz to norādītajām oficiālajām 
elektroniskā pasta adresēm, kā arī ievietojot paziņojumu LRF oficiālajā interneta vietnē – lrf.lv. 
 
Plkst. 11:30 sēdei pievienojas Andris Kreislers. 
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9. Par finansiāla atbalsta piešķiršanu Latvijas riteņbraucēja Vladimira Ribakova 
piemiņas vietas sakopšanai - I. Japiņš. 
I. Japiņš informē par bijušo augsta līmeņa šosejas riteņbraucēju sagatavoto iesniegumu ar  
lūgumu finansiāli atbalstīt panākumiem bagātā riteņbraucēja Vladimira Ribakova piemiņas vietas 
sakopšanu Varakļānu kapos. I. Japiņš aicina padomi atbalstīt piemiņas vietas sakopšanu, 
piešķirot finansējumu 250 EUR apmērā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par atbalsta 
piešķiršanas veidu un finansējuma izlietojumu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ:  
Apstiprināt finansiālā atbalsta piešķiršanu 250 EUR apmērā no LRF līdzekļiem Latvijas 
Riteņbraucēja Vladimira Ribakova piemiņas vietas sakopšanai.   

 
Padome darbu beidz pulksten 12:00. 
Nākamā padomes sēde noteikta 2020. gada 7. oktobrī pulksten 10:00. 
 
Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Laura Stepane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes locekle     ____________________________ 
 
 
Raimonds Graube 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Andris Kreislers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 
 

 
 
 


